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Премијер Косова Рамуш Харадинај оценио је да је дошло до политизације и
драматизације процеса либерализације виза за грађане Косова у периоду када се
процес приводи крају и када је потребно гласати за предлоге Европске комисије и
Европског парламента.

  

  

Харадинај је на конференцији за медије после седнице Владе казао да ће крајем ове
недеље путовати за Беч и да ће се поново сусрести са аустријским канцеларом
Себастијаном Круцом и разговарати о процесу либерализације виза и тражити да
Аустрија, као председавајући ЕУ, то питање стави на дневни ред Европског савета у
децембру ове године.

  

"Ово је питање драматизовано, има емоција и тензија јер се ради о таквој теми, јер када
се приближава одлучивање онда се ствари драматизују. Нећу да будем већи оптимиста
од онога колико је то потребно, али верујем да имамо реалне могућности да будемо на
дневном реду Европског савета и онда је могуће да се донесе одлука, јер знамо да
имамо гласове за либерализацију виза", казао је Харадинај.
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Харадинај је, коментаришући најаве Српске листе да ће се придружити онима који се
залажу за изгласавање неповерења Влади, казао да Влада може да падне, али не "зато
што се Српска листа наљутила због одлука Владе".

  

"Влада може да падне, али не због чињенице да смо ми донели одређену одлуку која је
наљутила Српску листу и због чињенице да смо ми поштовали Српску листу. Увођење
такси је био спор између Косова и Србије, а не Косова и Српске листе. Нема смисла
бркати теме", казао је Харадинај.

  

Рекао је да не види могућност за ванредне изборе, јер у овом тренутку Косово има
значајнија питања на којима треба радити као што је учлањење у Интерпол и
либерализација виза.

  

Поновио је да је идеја о корекцији граница мртва.

  

(Бета)
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